
 

 

 
Skolebestyrelsesmøde Gug Skole 

Dato: 10.04.25 
Tidsrum: kl. 17.00-20.00 
Sted: Personalerummet 
 

Til stede:  
Anne G. Arvidsen (forældrevalgt) 
Jesper Andreassen (forældrevalgt) 
Helle Deleuran Rasmussen (forældrevalgt)  
Lise Rasmussen (forældrevalgt) 
Morten Hvidberg Secher (forældrevalgt) 
Wilma Gitte Walther-Hansen 
Maja Tarp Grøndahl (Suppleant) 
Rikke Høg Zimmer (ledelse) 
Anne Berg Aaen (ledelse) 
Søren Kristesen(ledelse) 
William (Elev) 7.d 
 
Afbud:  
Alok Shukla 
Kristina Sandager Boesen (konst. DUS-leder) 
Helene Dahl Gottschalk (Suppleant) 
Benjamin 9.B (Elev) 
 
Referent: Anne Berg Aaen 
 

 

Punkt 1: Nyt fra 

Beskrivelse:  

 

 

 
 

Forventet varighed:  17.00-17.15 

Fremlæggelse af punktet: Rikke 

Hensigten med dagsordenspunktet 

☒ - Til orientering 

☐ - Til drøftelse (herunder sikre input til videre proces/løsning) 

☐ - Til beslutning 

☐ - Andet 

Elever: 
Vi er i gang med at etablere legepatruljer. Der er et ønske om fra både store og små, at der er 
nogle af de ældre elever, som vil være med til at skabe nogle gode frikvarterer nede ved de yngre 
elever.  
Det er gået rigtig godt med forsøget omkring skabe med bind og tamponer på toiletterne ved de 
ældre elever. De bliver anvendt efter hensigten.  
 
Medarbejdere: 



 

 

Pædagogfordelingen er ved at være på plads. Der er udskiftninger af vinduer og tage der gør, og vi 
lige skal flytte aktiviteter og lokaler rundt.  
Der er kommet en kompetencefond for personalet der gør, at kan sende lærere afsted til et 
kompetenceløft med en refusion på 80 procent. Det er vigtigt, at hverdagen på skolen også 
hænger sammen.  
 
Ledelse: 
Vi er i fuld gang med planlægningen af det kommende skoleår. Vi har de kommende dansk-og 
matematiklærere på plads. Lige nu er der overtallighedsproces på kommunalt plan. De stillinger, 
der endnu ikke er besat vil blive slået op efterfølgende.  
 
Rikke har som aftalt undersøgt, hvad man som forælder må hjælpe med af praktiske opgaver på 
en skole. Der er kommet en vejledning for dette ud fra forvaltningen. Den vil blive sendt ud 
sammen med referatet.  
 
Vi bliver fem-sporet på kommende 7. årgang sådan som elevtallet ser ude lige nu. Vi har ikke flere 
ledige lokaler på udskolingsgangen, så derfor er vi i overvejelser omkring, hvorvidt vi skal rykke lidt 
rundt på den nuværende fordeling af klasser og årgange.  

 

Evt. handlingspunkter/-ansvarlige: 

 

Punkt 2: Skolens værdigrundlag og handleanvisninger 

   

Beskrivelse: Vi ser på svarene der er kommet omkring de forskellige værdier fra forrige 
bestyrelsesmøde, og beslutter hvad der skal ændres og hvad der skal blive. Vi tog de første 
punkter ved sidste møde, og tager de sidste her. Læs evt. svarene inden, som Lise har sendt ud på 
mail for noget tid siden.  

Forventet varighed: 17.15-18.00 

Fremlæggelse af punktet: Lise 

Hensigten med dagsordenspunktet 

☐ - Til orientering 

☒ - Til drøftelse (herunder sikre input til videre proces/løsning) 

☒ - Til beslutning 

☐ - Andet 

Referat:  
Lise fremlagde forslag til ændringer i handleanvisningerne. Lise laver en udkast til, hvordan de nye 
handleanvisninger kan se ud. Hun rundsender det inden det næste møde.  

Evt. handlingspunkter/-ansvarlige:  
  

 



 

 

Punkt 3: Skoleåret 2025/2026   

Beskrivelse:  
Rikke følger op på drøftelserne fra sidst, og hvilke tilbagemeldinger der var fra skolens 
pædagogiske udvalg. Efterfølgende orienteres om øvrige tiltag og opmærksomheder ift. 
planlægningen af det kommende skoleår, som bestyrelsen efterfølgende får mulighed for at drøfte  

Forventet varighed: 18.00-18.45 

Fremlæggelse af punktet: Rikke 

Hensigten med dagsordenspunktet 

☐ - Til orientering 

☒ - Til drøftelse (herunder sikre input til videre proces/løsning) 

☒ - Til beslutning 

☐ - Andet 

Referat:   
Rikke orienterede om, at vi sammen med personalet har besluttet, at vi læner os op ad vejledende 
minimumstimetal i alle fagene, og vi går over til 45 min. lektioner. Det betyder, at skoledagen 
bliver forkortet for langt de fleste årgange. Vi laver to pauser af en halv time i 10 og 12 pausen. 
Derudover kommer der en kortere pause for de ældste elever senere på dagen.  
Skoledagen for børnehaveklassen vil slutte omkring kl. 12.00 næste skoleår i begyndelsen af 
skoleåret.  
Timerne i timebanken vil bl.a. blive brugt på trivselstid som kan anvendes forskellige i klasserne. Vi 
er i gang med at idegenere med personalet omkring, hvordan trivselstiden kan anvendes.  
Denne organisering forlænger DUS-dagen, det har rigtig mange fordele og muligheder for 
fordybelse, men det vil også kræve en del organisering af den gode DUS-dag.  

Evt. handlingspunkter/-ansvarlige:  

 

 

Punkt 4: Sikker skolevej 

Beskrivelse:  
Anne Arvidsen og Rikke har været på tur med en trafik- og mobilitetsplanlægger en morgen for 
nogle uger siden, hvor de så lidt på de mange farlige situationer rundt omkring ved skolen om 
morgenen. Desuden har de været til et oplæg omkring Hjertezoner. Det vil de gerne fortælle mere 
om. 

Forventet varighed: 18.45-19.15 

Fremlæggelse af punktet: Anne 

Hensigten med dagsordenspunktet 

☒- Til orientering 

☐ - Til drøftelse (herunder sikre input til videre proces/løsning) 



 

 

☐ - Til beslutning 

☐- Andet 

Referat: 
Sikker skolevej har ad mange omgange været drøftet i bestyrelsen. Der har været flere 
forældrehenvendelser omkring, at der er områder, hvor der kan opstå nogle farlige situationer. 
Skolen og bestyrelsen har flere gange skrevet til park og vej. Der bliver sat mere lys op nu på 
parkeringspladserne. Der arbejdes på at lave et felt fra Hans Hedtoftsvej og over mod skolen, der 
gør opmærksom på passage.  
Rikke og Anne A. har været til et oplæg og hjertezoner. Her har man rundt omkring i byen/landet 
lavet hjertezoner, hvor man har ensrettet og spæret nogle veje for at gøre det mere sikkert. Man 
har lavet parkeringszoner længere væk fra skolen, og lavet markerede veje derfra og ind til skolen. 
Det er ikke sikkert, at hjertezoner er den rigtige løsning for Gug, det er et meget omfattende 
stykke arbejde. Vi kunne med fordel have fokus på, hvordan vi får flere børn på cyklen, så der 
kommer færre biler i området.  
Bestyrelsen ønsker eventuelt at lave en kampagne fremfor hjertezoner. Vi vil gerne indhente 
erfaringer fra andre skoler og muligheder. Helle tager kontakt til bestyrelsen på Gl. Lindholm 
skole, da de har arbejdet meget med emnet. Alexander undersøger muligheden for en 
droneopmåling.  

 

 

Punkt 5: Forsøgsordning til skolemad 

Beskrivelse:  
Vi skal have drøftet vores holdning til den kommende forsøgsordning med skolemad  

Forventet varighed: 19.15-19.45 

Fremlæggelse af punktet: Rikke 

Hensigten med dagsordenspunktet 

☐- Til orientering 

☒- Til drøftelse (herunder sikre input til videre proces/løsning) 

☐ - Til beslutning 

☐- Andet 

Referat: 
Rikke videreformidlede opdraget til forsøgsordning med skolemad. Bestyrelsen drøftede fordele 
og ulemper ved forsøgsordningen. Ind i punktet fyldte det meget, at der var en mulighed for 
forældrebetaling på 30 procent af de lodtrukne. Bestyrelsen vil gerne søge til mellemtrinnet og 
udskolingen måske i huset med mulighed for at bakke ud, hvis det bliver med forældrebetaling.   

 

 

 



 

 

Punkt 4: Evt. og næste møde 

Beskrivelse:  

Forventet varighed: 19.45-20.00 

Fremlæggelse af punktet: 

Hensigten med dagsordenspunktet 

☐ - Til orientering 

☐ - Til drøftelse (herunder sikre input til videre proces/løsning) 

☐ - Til beslutning 

☒ - Andet 

Referat: 

Forslag til kommende møder: 
Sikker skolevej og erfaringsudveksling 
Værdier og handleanvisninger  
Opfølgning på forsøgsordning om skolemad 
Børnesyn 
Principper for DUS 

Princip for digital dannelse 

Inddragelse af skolens forældre  
Evaluering af brugen af Meddelelsesbogen 

Revidering af Princip for organisering af undervisningen 

Gug Skoles børnesyn 

Princip for skolens pædagogiske læringscenter 
Revidering af skolens trivselsplan 

 

 


